
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

FORMANNSKAP 
 

Møtedato: 23.10.2015 Fra kl. 08:30 Til behandling: Sakene 001/16 - 003/16 

Møte nr: 1/2016 Til kl. 11:40 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Jørn Stene, Linda W. Salemonsen, Kristin Setså, Per-Gunnar Kung Skotåm, Nils-

Christian Steinbakk, Kenneth Svendsen.  

 

Varamedlemmer: 

Siv Anita Johnsen Brekke, Ole Tobias Orvin, Arnt Pedersen. 
 

Andre: 

Rådmannen, kommunalsjef oppvekst og kultur, kommunalsjef helse og omsorg, 

enhetsleder plan/utvikling, økonomisjef, enhetsleder VVA, prosjektleder skoleutbygging, 

leder Fauske eiendom, personalsjef, formannskapssekretær, presse. 
 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 23.10.15 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Jørn Stene 

ordfører 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr             den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  23.10.15  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Sak 2/16 behandles i slutt 

 Spørsmål tas til slutt 



 I sak 2/16 lukkes møtet med hjemmel i kommuneloven § 31 femte ledd 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Orientering fra rådmannen: 

 Mottak av flyktninger 

 

Nils-Christian Steinbakk (FL) stilte følgende spørsmål: 

1. Parkering – utfordringer i sentrum. Ber ordfører ta kontakt med næringslivet og 

Fauske Parkering for å se på nye løsninger, f.eks. fri parkering i desember ev. noen 

lørdager med fri parkering. Hvordan vil dette slå ut? 

2. Fontenen – Hva er driftskostnadene for denne? 

 

Svar på spørsmål: 

Pkt. 1. Ordfører svarte. Ordfører kan gå til styret i Fauske Parkering og be dem se på dette. 

Pkt. 2. Rådmannen svarte. Vil komme tilbake med svar i neste møte. 

 

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

001/16 GJENNOMGANG AV INVESTERINGER I ØKONOMIPLANPERIODEN 

– FAUSKE KOMMUNE 

002/16 ALLAKTIVITETSHUS – VIDERE FREMDRIFT - UNNTATT 

OFFENTLIGHET MED HJEMMEL I OFF. LOV § 23 

003/16 OMSORGSBOLIGER BUEN - STATUS 

 

 

 

 

 

 

  



001/16: GJENNOMGANG AV INVESTERINGER I ØKONOMIPLANPERIODEN 

– FAUSKE KOMMUNE  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

 

 

 

FOR-001/16 VEDTAK-  23.10.2015 
 

Nils-Christian Steinbakk (FL) fremmet på vegne av FL, R og SV: 

1. Det vises til brev fra Fylkesmannen i Nordland datert 1. oktober d.å., hvor det 

opplyses at Fauske kommune er innmeldt i Robek (register for betinget 

godkjenning og kontroll) fra oktober 2015. 

 

For kommunen betyr dette at noen vedtak ikke er gyldige før disse er godkjent av 

Fylkesmannen. Dette gjelder opptak av nye lån og vedtak om langsiktige leieforhold 

utover fire års varighet. 

 

I tillegg skal departementet før kontroll av lovligheten av kommunestyrets 

budsjettvedtak. 

 

Kommuner som er innmeldt i Robek må utarbeide en forpliktende plan om hvordan 

merforbruket skal dekkes inn. 

 

Som et av flere tiltak i arbeidet med å komme ut av denne situasjonen og få 

handlefriheten tilbake må derfor investeringsprosjekter i 2016 reduseres betraktelig. 

 

2. Følgende investeringsprosjekter videreføres som planlagt i 2016 og videre i 

økonomiplanen: 

 Vestmyra skole 

 Finneid skole 

 Valnesfjord skole/flerbrukshall 

 

Følgende prosjekter som er finansiert 2015, forutsettes sluttført i 2016 innenfor vedtatt 

ramme: 

 Sulitjelma barnehage 

 Uteområde Sulitjelma skole og barnehage 

 

3. Følgende investeringsprosjekter i 2016 forskyves/reduseres/tas ut: 

 Ny barnehagestruktur 

 Utredning felles driftsbygning 

 Allaktivitetshus 

 

4. Formannskapet ber rådmannen komme med en oversikt over forslag på 

reduksjon/stopp på vedtatte investeringer inneværende år. Dette legges frem i 

forbindelse med behandling av 2. tertial 2. november. 

 

FL/R/SV’s forslag ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 



 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Det vises til brev fra Fylkesmannen i Nordland datert 1. oktober d.å., hvor det 

opplyses at Fauske kommune er innmeldt i Robek (register for betinget 

godkjenning og kontroll) fra oktober 2015. 

 

For kommunen betyr dette at noen vedtak ikke er gyldige før disse er godkjent av 

Fylkesmannen. Dette gjelder opptak av nye lån og vedtak om langsiktige leieforhold 

utover fire års varighet. 

 

I tillegg skal departementet før kontroll av lovligheten av kommunestyrets 

budsjettvedtak. 

 

Kommuner som er innmeldt i Robek må utarbeide en forpliktende plan om hvordan 

merforbruket skal dekkes inn. 

 

Som et av flere tiltak i arbeidet med å komme ut av denne situasjonen og få 

handlefriheten tilbake må derfor investeringsprosjekter i 2016 reduseres betraktelig. 

 

2. Følgende investeringsprosjekter videreføres som planlagt i 2016 og videre i 

økonomiplanen: 

 Vestmyra skole 

 Finneid skole 

 Valnesfjord skole/flerbrukshall 

 

Følgende prosjekter som er finansiert 2015, forutsettes sluttført i 2016 innenfor vedtatt 

ramme: 

 Sulitjelma barnehage 

 Uteområde Sulitjelma skole og barnehage 

 

3. Følgende investeringsprosjekter i 2016 forskyves/reduseres/tas ut: 

 Ny barnehagestruktur 

 Utredning felles driftsbygning 

 Allaktivitetshus 

 

4. Formannskapet ber rådmannen komme med en oversikt over forslag på 

reduksjon/stopp på vedtatte investeringer inneværende år. Dette legges frem i 

forbindelse med behandling av 2. tertial 2. november. 

 

 

002/16: ALLAKTIVITETSHUS – VIDERE FREMDRIFT - UNNTATT 

OFFENTLIGHET MED HJEMMEL I OFF. LOV § 23  
 

 

 

003/16: OMSORGSBOLIGER BUEN - STATUS  
 

 

FOR-003/16 VEDTAK-  23.10.2015 
 



Kommunalsjef Ole Reidar Sollund orienterte. 

 

Arnt Pedersen (H) foreslo: 

Saken tas til orientering. 

 

Nils-Christian Steinbakk (FL) foreslo: 

1. Rådmannens redegjørelse tas til orientering. 

2. Formannskapet ber helse- og omsorgsutvalget se på helheten på behovet mellom 

omsorgsboliger, sykehjemsplasser, herunder prosjekt Eiaveien. 

Formannskapet ber om å få seg forelagt en sak innen utgangen av november. 

 

FL’s forslag ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for H’s forslag. 

 

VEDTAK: 

1. Rådmannens redegjørelse tas til orientering. 

2. Formannskapet ber helse- og omsorgsutvalget se på helheten på behovet mellom 

omsorgsboliger, sykehjemsplasser, herunder prosjekt Eiaveien. 

Formannskapet ber om å få seg forelagt en sak innen utgangen av november. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


